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Z A P I S N I K 
 
 

6. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2018./2019. održane 15. srpnja 2019. godine, u predavaonici A-
301 Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a s početkom u 09:00 
sati. 
 
6. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:15. 
Dekanica Fakulteta pozdravlja prisutne članove Vijeća i ostale prisutne osobe. 
 
Dekanica Fakulteta obavještava Fakultetsko vijeće da se ispričalo 9 članova vijeća, 2 studenta 
i 1 osoba od ostalih pozvanih. 
Dekanica Fakulteta utvrđuje da postoji kvorum i izjavljuje da je na sjednici Fakultetskog vijeća 
nazočno 45 članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega 
se sjednica može održati.  
Dekanica Fakulteta napominje da sjednici prisustvuje cijeli odvjetnički tim TTF-a. 
Dekanica Fakulteta čita zamolbu prof. dr. sc. Sandre Bischof vezanu za izmjenu naziva točke 
Dnevnog reda, te napominje da se ista ne prihvaća iz dva razloga: 1.) izvanredne sjednice naše 
sastavnice su sukladno Poslovniku tematske, te se na njima ne usvajaju Zapisnici, 2.) naziv 
točke Dnevnog reda da se radi o provedbi projekta u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa 
neposredno slijedi iz bilješke sa sastanka održanog u Ministarstvu znanosti i obrazovanja 8. 
srpnja 2019. godine na kojem su bile prisutne sljedeće osobe: ministrica prof. dr. sc. Blaženka 
Divjak, dr. sc. Toma Antičić, državni tajnik Ministarstva znanosti i obrazovanja, dekanica TTF-a 
prof. dr. sc. Gordana Pavlović, voditeljica projekta TTF-a  prof. dr. sc. Sandra Bischof, dekan 
FKIT-a prof. dr. sc. Tomislav Bolanča, tajnica FKIT-a Stela Markotić, dipl. iur., načelnica sektora 
Ministarstva znanosti i obrazovanja gđa. Gabrijela Herceg-Sarajlić i voditeljica službe u 
Ministarstvu znanosti i obrazovanja gđa. Ana Marijačić. Jedna od rečenica iz zabilježbe glasi 
ovako: „Korisnik je obaviješten da će se Ugovor o dodijeli bespovratnih sredstava raskinuti 
ukoliko bilo koja strana osporava predanu dokumentaciju koje je bila predmet evaluacije.“ 
Budući da jedna strana osporava dokumentaciju, odnosno dekan FKIT-a, prof. dr. sc. Bolanča, 
dovedeni smo u situaciju da navedeni projekt promatramo u kontekstu imovinsko-pravnih 
odnosa.  
Prije usvajanja Dnevnog reda Dekanica Fakulteta u cijelosti čita zabilježbu s održanog sastanka 
u Ministarstvu znanosti i obrazovanja članovima Fakultetskog vijeća.  
Dekanica Fakulteta napominje da je TTF doveden u sljedeću situaciju, kako je ministrica prof. 
dr. sc. Blaženka Divjak napomenula na održanom sastanku; ili će TTF postići dogovor s FKIT-
om u obliku pisanog sporazuma ili projekta neće biti i sva uložena sredstva će TTF morati vratiti 
Ministarstvu. Očito je da provedbu našeg projekta, za koju se svi zalažemo i koju svi podupiremo 
moramo realizirati i u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa. Budući da o Dnevnom redu nema 
rasprave zbog navedenog, Dekanica Fakulteta predlaže glasanje o originalnom Dnevnom redu. 
 
Temeljem glasovanja 46 prisutnih članova Fakultetskog vijeća: 32 „za“, 6 „protiv“ i 8 „suzdržani“ 
Fakultetsko vijeće prihvaća slijedeći 
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Dnevni red : 
 

1. Realizacija projekta “MI-TSRC” u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa 
 

2. Donošenje Izvedbenog plana nastave – povjere nastave na Sveučilištu u Zagrebu 
tekstilno-tehnološkom fakultetu za ak. god. 2019./2020. 
 
2.1. Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomske sveučilišne studije 
Tekstilna tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 
2019./2020. 
2.2. Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za diplomske sveučilišne studije 
Tekstilna tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 
2019./2020. 
2.3. Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomski stručni studij Tekstilna, 
odjevna i obućarska tehnologija za akademsku godinu 2019./2020.  
 

3. Razno 
 

Ad 1 
 

Realizacija projekta “MI-TSRC” u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa 
 

Dekanica Fakulteta napominje da će provedbu projekta u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa, 
u skladu s pročitanom zabilježbom sa sastanka u Ministarstvu znanosti i obrazovanja 
komentirati pravni stručnjaci i stručnjak za nekretnine. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gospodinu Mati Krmeku. 
Gospodin Krmek pozdravlja sve prisutne te napominje da je odvjetnik u odvjetničkom društvu 
„Primorac i partneri“, te da zajedno s kolegom sudjeluje u rješavanju imovinsko-pravnih poslova 
koje Fakultet treba riješiti, bilo da je riječ o navedenim poslovima sa školom ili drugim 
institucijama. Gospodin Krmek nije prisustvovao 5. izvanrednoj sjednici Fakultetskog vijeća koja 
je održana 4. srpnja 2019. godine, ali je upoznat s problematikom, kao i s neriješenim pitanjima 
i situacijama. Temeljem dostupne dokumentacije gospodin Krmek će elaborirati pravnu situaciju 
radi shvaćanja kako naša sastavnica stoji s obzirom na srž problema. Sastanak u Ministarstvu 
znanosti i obrazovanja je inicirao dekan prof. dr. sc. Bolanča ponukan izjavom iz 2015. godine, 
iz koje proizlazi da je TTF dao FKIT-u na korištenje laboratorij kvadrature 69 m² u zgradi u 
Savskoj. Dekan prof. dr. sc. Bolanča se na slaže s danom izjavom bivšeg dekana FKIT-a prof. 
dr. sc. Zelića budući da je prikupio javne isprave iz Ureda za katastar. Navedene izjave 
posjeduje i TTF, no nažalost, zbog činjenice da je zemljišna knjiga u obnovi ne posjedujemo 
isprave iz iste. Na održanom sastanku je izrečena ključna rečenica, a to je da bilo kakva izmjena 
projektne dokumentacije znači kraj projekta, odnosno mora se postupati sukladno prijavljenoj 
dokumentaciji za projekt. TTF se našao u situaciji da pregovara o nastaloj situaciji, odnosno da 
se sklopi sporazum koji bi bio prihvatljiv TTF-u i FKIT-u, te da se nastavi projekt ili da se stane i 
da započne borba za nešto naše čime se dovodi u opstojnost pitanje cijelog projekta. Postoje 
dvije opcije: pregovarati ili ugasiti projekt. Predmet spora su pravno gledajući dvije spojene 
zgrade u Savskoj ulici. 
 
Izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk ističe da u lokacijskoj dozvoli koja je izdana 1995. godine jasno 
stoji da je prilikom nadogradnje riječ o jednoj zgradi nakon koje slijedi Sporazum koji su svi 
vidjeli. 
 
Gospodinu Krmek ističe da je realno riječ o jednoj zgradi, no pravno gledajući iz katastra i 
katastarskog plana, koji je javna isprava, vidljivo je da su ucrtane 2 čestice, te da na svakoj 
čestici postoji po jedna zgrada.  
 
Gospođa Veljača napominje da dokumentacija isprave koje prate građenje u smislu lokacijske 
ili građevinske dozvole, u smislu rješenja o izvedenom stanju ne definiraju pravo vlasništva. 
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Gospodinu Krmek ističe da se polazi od stvarnog prava kako je upisano u javnim knjigama. 
 
Izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk postavlja upit, sukladno gradnji iz 1995. godine, po kojoj je vidljivo 
da je prostor bio u posjedu TTF-a, gdje je laboratorij bio korišten od strane FKIT-a, nakon čega 
su upisali posjed. Zašto je TTF 23 godine plaćao režijske troškove FKIT-a ako je taj prostor 
njihov? 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je netom nakon razgovora s dekanom prof. dr. sc. Bolančom 
u ožujku zatražila od računovodstva sve izvatke, odnosno kopije računa vezane uz plaćanje 
električne struje, te se obratila dekanu prof. dr. sc. Bolanči kako bi ga obavijestila da ima uvid u 
plaćanja. Prof. dr. sc. Bolanča je izjavio da će se Sporazumom riješiti način nadoknade plaćenih 
sredstava te da će se postaviti odvojena brojila po kojima će FKIT plaćati struju. Pitanje 
električne struje ne može prejudicirati pravo vlasništva. Dekan prof. dr. sc. Bolanča je temeljem 
zabilježbe sa sastanka u Ministarstvu poslao TTF-u prijedlog Sporazuma koji naša Uprava 
proučava, te kojeg ne možemo prihvatiti. Uprava Fakulteta prikuplja povijesno cjelokupnu  
dokumentaciju, te će svaki članak Sporazuma pomno proučiti i predložiti tekst sporazuma kojim 
će se moći pronaći balans i kompromis u korist TTF-a. TTF će predložiti izmjene Sporazuma u 
kojem će biti uključeni svi segmenti pa tako i segment plaćanja električne struje. Ukoliko 
Fakultetsko vijeće pruži potporu Dekanici Fakulteta, Uprava TTF-a će s odvjetničkim timom TTF-
a da ishoditi sporazum s FKIT-om koji će maksimalno pogodovati TTF-u. Temeljem činjenica 
koje proizlaze iz zabilježbe s održanog sastanka u Ministarstvu znanosti i obrazovanja, TTF je 
doveden u poziciju birati: ili projekt ili Sporazum. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof navodi da zaposlenici TTF-a nisu dobili uvid u postojeću situaciju, budući 
da nisu prisustvovali prošloj sjednici Vijeća, te nisu dobili ni Sporazum koji je sastavljao TTF. 
Pretužno je da članovi Vijeća ne mogu dobiti dokumente prije održavanja sjednice Vijeća. 
Bilješka s Ministarstva je pristigla u petak, dok se ne zna kada je stigao Sporazum s FKIT-om. 
Što se tiče bilješke, za koju je neophodno da je prikazana članovima Vijeća barem na ekranu, 
potpuno su krivo interpretirane riječi prof. dr. sc. Divjak. U navedenoj bilješci nije navedeno da 
TTF mora sklopiti Sporazum, nego u slučaju ukoliko ga sklopimo, Ministarstvo zahtjeva da isti 
bude dostavljen njima, budući da Sporazum može ugroziti postojeći projekt. Sastanak u 
Ministarstvu je održan iz razloga što projekt ima samo jednu bolnu točku, a to je da naša 
Dekanica želi mijenjati izjavu. Na sastanku koji je održan prije sastanka u Ministarstvu Dekanica 
Fakulteta je istaknula da želi mijenjati izjavu, te je iz tog razloga sazvan još jedan sastanak. Ono 
što je važno je da je naša dekanica izjavila da ostaje kod naše izjave, samim time naš projekt 
ne bi imao bolnih točaka, te bi njegova realizacija išla dalje. Sporazum je uveden isključivo za 
dugoročno rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, te nema nikakve veze s provedbom projekta. 
Prof. dr. sc. Bischof moli da gospodin Krmek da odgovor kako FKIT može mijenjati 
dokumentaciju. Tumačenje izjave može ići samo sudskim putem. Značenje onoga što je 
Dekanica Fakulteta pročitala, da će se tekst skinuti ukoliko ga bilo koja strana osporava znači 
da se s tim dođe do sudskog rješenja da je izjava ništetna. Prof. dr. sc. Bischof moli pravni ured 
da objasne kako dekan prof. dr. sc. Bolanča može poništiti pravno valjanu izjavu iza koje stoji 
dekan. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da interpretacije prof. dr. sc. Bischof nisu točne, te da je Dekanica u 
cijelosti pročitala zabilježbu. Što se tiče pravovaljanosti izjave tadašnjeg dekana FKIT-a, prof. 
dr. sc. Zelića, nažalost postoji pravni instrument da se ona opozove, na što moramo biti spremni. 
 
Dekanica daje riječ gospodinu Mati Krmeku. 
Gospodin Krmek navodi da je izjava jednostrano očitovanje volje. Izjava koja nema uporište u 
dokumentaciji, koja je suprotna stvaranom stanju i činjenicama ne proizvodi pravni učinak, te se 
može lako opozvati. Izjava dekana prof. dr. sc. Zelića da je prostorije dobio na korištenje je u 
suštoj suprotnosti s dokumentima iz katastra i ovdje se pojavljuje problem. Ključni dokument je 
Sporazum iz 1996. godine, kojeg su potpisali dekani i prorektor, temeljem kojeg nastaje 
današnje katastarsko stanje. Na osnovi navedenog sporazuma prije 23. godine dijeli se parcela, 
čestica 823/2, nastaje 7 novih čestica. Kada zgradu gledamo izvana ona je jedna, ali od 
pravomoćnosti rješenja i provedbe u katastarskom elaboratu dobivene su dvije čestice. Prema 
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načelu jedinstvenosti nekretnine sve što je na zemlji pripada zemlji, izuzev prava građenja. U 
podjeli čestica nastala je čestica 823/6 na kojoj se nalazi zgrada 206 m² koju koristi TTF. Druga 
čestica je 823/7 koja je upisana u katastru, površine 69 m² koju koristi FKIT. Prema katastarskoj 
dokumentaciji navedenu zgradu FKIT nije dobio na korištenje od TTF-a. Navedene činjenice je 
pretpostavljamo provjerio i dekan prof. dr. sc. Bolanča, te je reagirao u smjeru da FKIT daje 
izjavu koja nije valjana, odnosno da je FKIT-u pripao taj prostor u pravednoj podijeli. Vidljivo je 
iz katastarskog plana tlocrtno 69 m² sa tavanom i krovom, tavan je kasnije srušen te je 
nadograđena zgrada koja se nalazi pored. Lokacijska dozvola je postavljena u rujnu 1996. 
godine.  
 
Izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk navodi da se 69 m² na koje se dekan prof. dr. sc. Bolanča poziva 
odnosi na unutarnju efektivnu kvadraturu, kada se zbroje zidovi dobije se točno 69 m², dakle 
nema govora o tavanu.  
 
Gospodin Krmek navodi da se rasprava vodi sukladno postojećem stanju koje je upisano u 
katastru, zemljišne knjige koje su trenutno u obnovi će se obnoviti sukladno katastru. Posjed 
FKIT-a je valjan, istinit i pošten, što je temelj za stjecanje vlasništva dosjelošću.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof napominje da ukoliko sporazumom koji nismo dužni potpisati potvrdimo da 
FKIT ima pošten posjed, onda je jasno da će dugoročnim rješavanjem prava vlasništva FKIT 
dobiti vlasništvo nad tim prostorom. Zašto bi tako postupali kada sve činjenice idu u drugom 
smjeru? Izjava je služila kao potvrda da je FKIT suglasan s provedbom projekta, što i dalje stoji, 
prof. dr. sc. Bolanča to ne osporava. Prava istina je da je TTF dao taj prostor na korištenje 1963. 
godine kada smo bili jedan fakultet – Tehnološki. Bitno je da TTF ne smije potpisivati dugoročno 
štetne sporazume iz kojih je vidljivo da će FKIT dobiti vlasništvo. Što se tiče pitanja dosjelosti 
FKIT mora dokazati da je bio u poštenom posjedu. FKIT bi trebao sudjelovati otprilike u 1/9 u 
svim troškovima, ne samo u troškovima struje. TTF je 1966. godine investirao u laboratorij i novi 
krov. Zašto bi FKIT-u omogućili da riješi imovinsko-pravne odnose na našu štetu? 
 
Gospodin Krmek ističe da su poslovi oko nekretnine strogo formalni i moraju biti u pisanom 
obliku, dakle uzima se za svaki usmeni dogovor kao da nije niti postojao. Jedini pisani ugovor 
koji smo do sada uspjeli dobiti je Sporazum iz 1996. godine. Najnoviji sporazum zamjenjuje 
stare ukoliko im je suprotan, dakle 1996. godine je formirano određeno stanje koje do danas 
nije mijenjano. Plaćanje struje nije pravno pitanje, već dogovor Uprave. Šanse TTF-a da dobije 
69 m² su gotovo nikakve. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Goranu Hudecu. 
Prof. dr. sc. Hudec postavlja upit tko je plaćao ostale komunalne doprinose. 
Gospodin Krmek navodi da na navedeno pitanje nema odgovor, te napominje da plaćanje 
komunalnih doprinosa ne znači pravo vlasništva. Svaki sudski spor koji TTF pokrene dovesti će 
do opozivanja izjave, te će prema stavu Ministarstva time biti ugrožena provedba projekta. TTF 
se može boriti za vertikalu, odnosno za dio koji je nadogradio. Vertikala je nastala na zemljištu 
FKIT-a. Prema Zakonu o vlasništvu i drugim stvarnim pravima sve što je sagrađeno na zemlji 
pripada zemlji prema načelu jedinstvenosti nekretnine, odnosno nedjeljivo je. Pravo vlasništva 
se dokazuje modusom i titulusom, modus je upis u zemljišne knjige, uspjeh FKIT-a u sporu je 
izvjestan. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Mariju Cetini. 
Prof. dr. sc. Cetina postavlja upit da li je dobivena građevinska dozvola za nadogradnju zgrade, 
jer bi na njoj trebalo pisati tko je vlasnik.  
Gospodin Krmek navodi da na građevinskoj dozvoli ne piše tko je vlasnik, budući da je za 
dobivanje iste dovoljno dokazati pravni interes.  
Gđa. Veljača napominje da bilo kakva dozvola za građenje lokacijska, građevinska ili uporabna 
dozvola ili rješenje o izvedenom stanju ne prejudiciraju vlasništvo nad nekretninom. Ukoliko 
dokažete pravni interes dobiti ćete dozvolu, TTF je dokazao pravni interes jer je donio 
katastarski izvadak na kojem je bio posjednik čestice. TTF nije potpisao nikakav dokument u 
kojem se FKIT složio s takvom gradnjom, odnosno da je suglasan da se takva zgrada sagradi, 
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te da je ona kao takva buduće vlasništvo TTF-a. TTF bira da li će se sporiti, odnosno sudskim 
putem dokazivati pravo vlasništva dograđenog dijela ili dijela 69 m² ili svega u odnosu na to da 
u slučaju bilo kakvog spora Ministarstvo ima stav da će prekinuti projekt. 
Gospodin Krmek ističe da je bit svega donošenje odluke o dogovoru ili o bitci, odnosno djelovati 
temeljem kompromisa i postojeće dokumentacije s ciljem zadržavanja postojećeg projekta ili 
riskirati sve i utvrđivati vlasništvo. S obzirom na 23 godina korištenja 69 m² od strane FKIT-a, 
šanse TTF-a su gotovo minimalne. Što se nadogradnje tiče postoje 2 opcije, da TTF dobije 
suvlasništvo te se kao suvlasnici upišemo na određenom dijelu – time FKIT-u ostaje 69 m², a 
TTF-u nadograđeni dio; druga moguća opcija u sudskom postupku je da FKIT kaže oni su gradili 
na našem, nakon čega se izračuna vrijednost zgrade prije gradnje i koliko vrijedi danas. Razlika 
između uloženih sredstava i današnje postignute vrijednosti u novčanom obliku bi pripala TTF-
u.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk ističe da je čestica 823/7 nastala nakon nadogradnje lokacijske dozvole, 
a iz lokacijske dozvole proizlazi da je TTF kao predlagatelj, podnio 14.12.1995. zahtjev za 
izdavanje lokacijske dozvole za nadogradnju dijela dvorišta, zgrade Rektorata u Savskoj 16 na 
kčbr. 823/2. U trenutku kada je podnesen zahtjev to je bila jedna čestica pod Rektoratom. U 
provedenom postupku je utvrđeno da je zahtjev podnesen od strane ovlaštene osobe sukladno 
posjedovnom listu iz 1956. godine. Lokacijska dozvola datira s 13. veljače 1996. godine. Izv. 
prof. dr. sc. Tarbuk skreće pozornost da ima osjećaj da je ovakav sporazum nastao u „panici“ 
kada je TTF nadograđivao, budući da je FKIT tada potraživao stari laboratorij od 69 m².  
 
Gospodin Krmek pretpostavlja, temeljem dokumentacije,  da se tražila dozvola za zgradu koja 
je bila jedna čestica i ista je dobivena. 1996. godine se sastaju ovlaštene osobe koje 
predstavljaju svoje institucije, te određuju koji dio pripada kojoj instituciji, te formiraju nove 
čestice za TTF i FKIT. Nastaju dvije zasebne čestice. Sporazum je potpisan u lipnju 1996. 
godine, dok je u rujnu 1996. godine izdana građevinska dozvola. Suludo je raspravljati o tome 
zašto je i što napravljeno, potrebno je koncentrirati se na situaciju koja postoji danas, a to je da 
su dvije posebne čestice upisane u zemljišnim knjigama.  
Gospođa Veljača ponovno napominje da bilo koji dokument koji se izdaje za prostorno uređenje 
čestica ne prejudicira vlasništvo. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof ističe da je TTF u situaciji da nas dekan prof. dr. sc. Bolanča ucjenjuje, 
dakle neće dirati izjavu ukoliko TTF potpiše sporazum. Prof. dr. sc. Bischof napominje da Vijeće 
nije dobilo Sporazum, te da je potrebno istaknuti njegove ključne stavke. 
 
Dekanica Fakulteta ističe da je 6. izvanredna sjednica vijeća, na koju su pozvani svi uposlenici, 
sazvana kako bi isti bili obavješteni o održanom sastanku s ministricom Divjak, te da Fakultetsko 
vijeće da mandat sadašnjoj Upravi, u kontekstu novonastalih odnosa da pregovara s 
odvjetničkim timovima s FKIT-om kako bi se sporazumno dogovorili o imovinsko-pravnim 
odnosima na toj lokaciji. U protivnom neće biti projekta i TTF će morati dosadašnji uloženi novac 
vratiti. Stav sadašnje Uprave je da projekt ide dalje, budući da je strateški važan za TTF, ali se 
ne možemo oglušiti na pravno-imovinsku situaciju u koju je TTF doveden reakcijama dekana 
prof. dr. sc. Bolanče. Dekanica Fakulteta je upoznala i Rektora prof. dr. sc. Borasa s postojećom 
situacijom, kao i prorektore, budući da je za svoj rad, osim Fakultetskom vijeću, odgovorna i 
Rektoru. Ministarstvu je upućena zabilježba sa sastanka 09. srpnja 2019. godine, te se čeka 
odgovor. Za istinitost projekta, potpisnik je voditeljica projekta prof. dr. sc. Bischof ovlaštena po 
prof. dr. sc. Editi Vujasinović, i Rektor prof. dr. sc. Boras. Ministarstvo kao nadležno tijelo samo 
prati provedbu projekta, te ono ne može odlučivati o imovinsko-pravnim odnosima. U postupku 
pregovora će se utvrditi kakav stav će zauzeti dekan prof. dr. sc. Bolanča. Dekanica Fakulteta 
se nada će Vijeće dati potporu Upravi da spasi projekt, te da potpiše sporazum koji će 
maksimalno ići u korist TTF-a koliko nam to situacija dozvoljava. Temeljem Sporazuma će se 
putem sudskih postupaka doći do vlasničkog lista.TTF će priložiti svu dokumentaciju kako bi se 
dokazalo ono što smatramo da može doći u naše vlasništvo. TTF ima dokumente o ulaganju u 
vertikalu, gdje Rektorat Sveučilišta odobrava sredstva TTF-u.  Ono što za sada ostaje prijeporno 
je da se Sporazumom neće moći riješiti činjenica koja proizlazi iz prijavnog i posjedovnog lista 
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iz 1996. godine, odnosno da  tadašnja 3 dekana i prorektor Sveučilišta u Zagrebu potpisuju 
Sporazum iz kojeg proizlazi novi katastarski operat, a u kojem jasno piše da je 69 m² u posjedu 
FKIT-a. Sadašnja Uprava koja je tek 10 mjeseci u mandatu je spremna na rješavanje pitanja 
koja su postojala od prije, a nisu riješena. 
 
Gospodin Krmek napominje da je 1998. godine donesen novi Zakon o vlasništvu i drugim 
stvarnim pravima kojim je uspostavljeno načelo jedinstvenosti zemlje s građevinom koja se na 
njoj nalazi, do tada nije postojalo pravo vlasništva zemlje nego pravo korištenja te se sve radilo 
kroz posjed.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Zlatku Vrljičaku. 
Prof. dr. sc. Vrljičak predlaže kompromisno rješenje, da se nastavi s dobrom praksom naših 
prethodnika. Nekada smo bili jedna institucija i nama je Tehnološki fakultet puno pomogao da 
postanemo samostalna institucija. Prof. dr. sc. Vrljičak smatra da TTF ne bi trebao tražiti od 
FKIT-s 69 m², TTF je koristio 206 m² u posljednjih 40 godina i smatra da to FKIT neće tražiti. 
85% posla je gotovo, završimo postupak i ostavimo u statusu mirovanja imovinsko-pravne 
odnose, oni se pokreću tek godinu dana nakon kompletno završenog postupka. Ovo je 
nepotrebno i iscrpljuje nas. 
Gospodin Krmek napominje da je sve počelo na inicijativu dekana prof. dr. sc. Bolanče, ne TTF-
a. 
 
Dekanica Fakulteta ističe da sadašnja Uprava od ožujka 2019. godine ulaže sve napore da se 
trenutna situacija riješi na dobrobit TTF-a. 
 
Dekanica daje riječ izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić postavlja pitanje što će dekan prof. dr. sc. Bolanča učiniti budući 
da FKIT ima 69 m² u posjedu. Činjenica da TTF 23 godine koristi svoj dio automatski povlači da 
je TTF vlasnik prostora koji koristi. Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić postavlja pitanje da li je 
moguće s obzirom na nastalu situaciju odgoditi postupak dok se projekt ne završi budući da je 
je njegovo provođenje dovedeno u pitanje. Slaže se s mišljenjem prof. dr. sc. Vrljičaka. 
Gospodin Krmek napominje da se podstanarstvo i posjed ne može izjednačavati, vlasništvo se 
stječe dosjelošću, sud donosi deklaratornu odluku, ne donosi odluku kojom mijenja neki pravni 
odnos budući da je on već ustaljen. TTF je sagradio prostor na zemlji koja pripada FKIT-u, stoga 
imamo dvije opcije, dokazivati da je TTF bio pošten graditelj i pošten posjednik te da imamo 
određeni dio postotka u toj zgradi temeljem čega možemo osnovati suvlasništvo u toj zgradi s 
FKIT-om. Druga opcija je da sud utvrdi da TTF nema pravo suvlasništva, ali prizna ulaganje u 
povećanje vrijednosti zgrade te naloži FKIT-u da nam isto isplati. TTF ima pravnu osnovu za 
tužbu.  
 
Dekanica Fakulteta obavještava članove Vijeća da je u tijeku odvjetničko usuglašavanje 
sporazuma koji je poslao dekan prof. dr. sc. Bolanča. Sjednica je sazvana da članovi Vijeća daju 
mandat sadašnjoj Upravi i našem odvjetničkom timu da pregovaraju o tekstu sporazuma koji će 
Vijeće u rujnu dobiti na uvid. Ako vijeće nije suglasno s time, Uprava mora obavijestiti ministricu 
Divjak, Rektora prof. dr. sc. Borasa i dekana prof. dr. sc. Bolanču da Fakultetsko vijeće nije 
voljno pregovarati i da ne želi potpisati Sporazum s FKIT-om. Ili ćemo pregovarati s dekanom 
prof. dr. sc. Bolančom i potpisati Sporazum koji će biti temelj za rješavanje imovinsko-pravnih 
odnosa ili je provedba infrastrukturnog projekta ugrožena. Uprava Fakulteta nije htjela sama 
donositi odluke bez konzultiranja s Fakultetskim vijećem. 
 
Gospodin Krmek ističe da je dekan prof. dr. sc. Bolanča izjavio pred ministricom Divjak da je 
nevažeća izjava koja je dana 2015. godine, da je laboratorij od 69 m² dobiven na korištenje, te 
da istu želi opozvati. Ministrica Divjak napominje da će se Ugovor o korištenju bespovratnih 
sredstava raskinuti ukoliko dođe do izmjene bilo koje dokumentacije.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof napominje da u zapisniku ne piše ono što nam je ministrica Divjak 
savjetovala, a to je da završimo projekt. Nama je u interesu provoditi sve projektne aktivnosti te 
da potpisujemo svu projektnu dokumentaciju u što kraćim rokovima. 
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Gospodin Krmek napominje da se izjava može opozvati bilo kada, te pri tome nije potreban sud. 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Pušić ističe da iza projekta i njegovog odobrenja stoje mnogi ljudi, prvenstveno 
dekanica koja je uložila veliki napor da dobije projekt, da se institucija znanstveno i 
infrastrukturno uzdigne. Za prostor koji je naš i u koji ulažemo godinama se trebamo boriti na 
pravi način. Smatra da se sporazum može donijeti samo na našu štetu, potrebno je projekt 
odvojiti od imovinsko-pravnih odnosa koje treba rješavati u budućnosti. Projekt je izmijenjen u 
svojoj realizaciji jer se realizacija projekta veže uz određene aktivnosti koje se tokom vremena 
moraju dopunjavati i davati svoje rezultate.  
 
Gospodin Krmek ističe da je izjava dana jer je imovinsko-pravna suglasnost uvjet za dobivanje 
projekta, dakle da izjave prof. dr. sc. Zelića nije bilo, ne bi bilo projekta.  
Prof. dr. sc. Pušić ističe da želi realizaciju projekta do kraja, te da Sporazum ne žele. 
Gospodin Krmek navodi da je potrebno definirati što je naša korist, da FKIT zadrži 69 m², a TTF 
nadograđeni dio. 
Dekanica Fakulteta ističe da ukoliko Vijeće ne želi Sporazum s FKIT-om da se isto donese kao 
zaključak današnje sjednice te da se svi koji tako misle potpišu. Za daljnje posljedice koje će 
temeljem ovakvog zaključka nastati sadašnja Uprava neće odgovarati, to će biti odgovornost 
onih koji su potpisali da ne žele Sporazum.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Ivani Schwarz. 
Doc. dr. sc. Schwarz ističe da je zaključak prošle sjednice Fakultetskog vijeća bio da nećemo 
dati ni milimetar kvadrata što uključuje i onih 69 m², a sada se priča mijenja. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Budimiru Mijoviću. 
Prof. dr. sc. Mijović zahvaljuje odvjetniku koji je transparentno iznio činjenično stanje, ističe da 
moramo biti ozbiljni i razumni da bismo dobili što bolje. FKIT nas neće čekati, a važno je da 
projekt ide dalje, moramo poštivati vlasničke odnose i urediti novi Sporazum na dobronamjeran 
način s FKIT-om.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gđi. Veljači. 
Gospođa Veljača ističe da bilo kakva građevinska dozvola ne prejudicira vlasništva, bilo kakav 
upis u katastar je upis iz kojeg će se u budućnosti formirati nova zemljišna knjiga. Katastarski 
uredi u Republici Hrvatskoj služe tome da se povlačenjem podataka iz katastra i provedbom 
posebnih postupaka obnove u zemljišnoj knjizi stvaraju zemljišnoknjižne knjige, tamo gdje one 
ne postoje. Država u tim postupcima koristi sve javno dostupne isprave da bi stvorila nove 
zemljišne knjige, pri čemu je osnova katastarski upis. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Liviju Racanéu. 
Izv. prof. dr. sc. Racané napominje da je u prostorima Zavoda za automatsko vođenje procesa 
(69 m²) 1994. godine radio vježbe, što znači da je FKIT koristio te prostore godinama. Izv. prof. 
dr. sc. Racané postavlja pitanje da li TTF želi i tih 69 m², ako ne, smatra da dekan prof. dr. sc. 
Bolanča samo želi staviti na papir taj problem kako bi se riješio. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Martiniji Iri Glogar. 
Izv. prof. dr. sc. Glogar napominje da postoji opasnost da će dekan prof. dr. sc. Bolanča 
potraživati i kompletnu vertikalu. Ako krenemo u Sporazum s FKIT-om, te se dogovor oko istog 
oduži, što se u tom periodu događa s projektom? Ako ide dalje, onda možemo s FKIT-om 
odugovlačiti s potpisivanjem sporazuma i za to vrijeme završiti projekt. 
Gospodin Krmek odgovara da su svi pregovori dvostrani, mi ne znamo kada će dekan prof. dr. 
sc. Bolanča odustati od pregovora. Nama je u interesu da pregovaramo do kraja projekta, budući 
da nam je zbog projekta otežano pregovaranje. Ne znamo da li nas dekan prof. dr. sc. Bolanča 
ucjenjuje. Ako dođe do bilo koje promjene dokumentacije koja je predana, a na temelju koje je 
projekt odobren i realiziran, ministrica je rekla da će se Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava 
raskinuti. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Snježani Firšt Rogale. 
Prof. dr. sc. Firšt Rogale postavlja pitanje da li na današnjoj sjednici Vijeće daje podršku 
Dekanici za pregovore, što podržava, te ističe da podršku za Sporazum članovi ne mogu dati 
prije nego Sporazum pročitaju. 
Dekanica Fakulteta ponavlja ukoliko članovi Vijeća ne žele Sporazum, to će ući u zapisnik 
sjednice i takvu će izjavu članovi potpisati. Ako Vijeće želi sporazum isto će se napisati u 
zaključku sjednice i to će biti temelj da sadašnja Uprava krene u pregovore s FKIT-om. Dekanica 
Fakulteta ističe da će izvijestiti članove Vijeća o pregovorima i prijedlogu Sporazuma. Dekanica 
Fakulteta neće s FKIT-om potpisati Sporazum dok ga Vijeće ne vidi i većinskim glasom odobri.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Slavenki Petrak. 
Izv. prof. dr. sc. Petrak podržava sve napore da TTF ostvari svoja prava. Moli da se pojasni što 
znači kada na izjavi piše da se ona potpisuje pod pravnom krivičnom materijalnom 
odgovornošću. Uloga prethodnog dekana prof. dr. sc. Zelića nigdje nije spomenuta, da li je on 
bio pozvan da se očituje o izjavi koja je dana na štetu FKIT-a? Da li se od strane današnjeg 
dekana izjava može povući? 
Gospodin Krmek odgovara da dekan ne potpisuje izjavu nego institucija koju on zastupa. 
Ukoliko bi došlo do opoziva izjave, TTF bi imao puno pravo tražiti obeštećenje, budući da je 
dana izjava koja je nevažeća i ukinuta, a na temelju koje je baziran naš projekt za koji smo dobili 
novac. TTF bi u tom slučaju imao pravo potraživati naknadu štete. Što se tiče kaznenopravne 
odgovornosti trebalo bi se utvrditi elementi namjere i obilježja kaznenog djela prema Zakonu iz 
2015. godine.  
 
Dekanica Fakulteta obavještava članove Vijeća da je na sastanku koji je održan 08. srpnja 2019. 
godine u Ministarstvu znanosti i obrazovanja tajnica FKIT-a Stela Markotić, dipl. iur. rekla da 
izjavu koju je potpisao dekan prof. dr. sc. Zelić nije vidjela, budući da je tada njezin status na 
fakultetu bio u mirovanju. Gđa. Markotić je naglasila da je vidjela izjavu bivšeg dekana prof. dr. 
sc. Zelića da nikada ne bi dopustila da izađe s FKIT-a.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ predavaču Josipu Petricu. 
Gospodin Petric postavlja pitanje vezano uz studijsku jedinicu u Varaždinu, odnosno što se za 
nju planira po pitanju imovinsko-pravnih odnosa. 
Dekanica Fakulteta napominje da su prema Poslovniku izvanredne sjednice strogo tematske, 
zbog čega se tema vezana uz Varaždin sada neće otvarati, nego će se održati posebna 
tematska sjednica vezana uz imovinsko-pravne odnose u Varaždinu. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ dipl. ing. Evi Magovac. 
Gđa. Magovac ističe da TTF ima pravo tužiti FKIT i tražiti povrat troškova uloženih u obnovu 
zgrade, te pita u kojem vremenskom roku se isto može tražiti? 
Gospodin Krmek odgovara da se regresni zahtjev za režijske troškove može postaviti unutar 5 
godina, dok što se ulaganja tiče vlasničko pravo ne zastarijeva. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Tihani Dekanić. 
Doc. dr. sc. Dekanić ističe da dekan prof. dr. sc. Bolanča pobija izjavu bivšeg dekana prof. dr. 
sc. Zelića u čijem mandatu je prof. dr. sc. Bolanča imao funkciju prodekana. Doc. dr. sc. Dekanić 
postavlja upit da li je Sporazum došao kako je rečeno na sastanku u Ministarstvu znanosti i 
obrazovanja u roku od 24 sata nakon održavanja sastanka. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da pretpostavlja da postoji mogućnost da je bivši dekan prof. dr. 
sc. Zelić potpisao izjavu bez znanja prodekanskog kolegija. Dekanica napominje da je sporazum 
stigao, te da je dekan prof. dr. sc. Bolanča obavješten da na takav Sporazum TTF ne može 
pristati. Prof. dr. sc. Bolanča je zatražio da naši odvjetnici predlože izmjene Sporazuma kako bi 
se TTF i FKIT usuglasio oko konačne verzije.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović. 
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Prof. dr. sc. Vujasinović postavlja upit zašto Vijeće nije dobilo Sporazum na uvid kao materijal 
za današnju sjednicu Vijeća, kako bi se isti mogao proučiti, te kako bi se o istome moglo 
relevantno diskutirati. 
Dekanica Fakulteta napominje da tema današnje izvanredne sjednice nije Sporazum, tema je 
da se sagleda realizacija MI-TSRC projekta u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa na način da 
Vijeće da mandat Dekanici da ide sporazumno u pregovore ili ne. Dekanica Fakulteta se neće 
obraćati dekanu prof. dr. sc. Bolanči po pitanju sporazuma dok za isto ne dobije odobrenje 
Vijeća. Ukoliko Dekanica ne dobije odobrenje Vijeća o istome će obavijestiti dekana prof. dr. sc. 
Bolanču putem odvjetnika, odnosno ako ga dobije onda će se krenuti u postupke dogovaranja 
teksta sporazuma koji neće potpisati, dok se tekst sporazuma ne dovede u onaj oblik koji ide 
maksimalno u korist TTF-a. Tada će se sazvati izvanredna sjednica za koju će svi dobiti tekst 
prijedloga sporazuma, te će se od članova Vijeća tražiti potpisima mandat da takav sporazum 
smije u ime TTF-a potpisati.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Sandri Flinčec Grgac. 
Izv. prof. dr. sc. Flinčec Grgac napominje da bi Vijeće dalo podršku Dekanici kada bi vidjelo 
Sporazum i kada bi čulo konstruktivni prijedlog.    
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gđi. Veljači. 
Gđa. Veljača naglašava da je upozorila Upravu Fakulteta da se sporazum u pisanom obliku ne 
temelji na činjenicama koje je potrebno utvrditi putem javnih evidencija. TTF je predao zahtjev 
za dobivanje službene informacije kako bi odvjetnički tim mogao utvrditi da li podaci odgovaraju 
stvarnom činjeničnom stanju. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof navodi da će se Ministarstvo znanosti i obrazovanja odazvati i drugom 
sastanku ukoliko će za istim biti potrebe, kao što se Ministarstvo odazvalo i na prvi sastanak. 
Ministrica ništa neće potpisati bez njezinog odvjetničkog tima, te možemo kontaktirati 
Ministarstvo za pomoć u pregovorima, odnosno njihov odvjetnički tim. 
Gospodin Krmek napominje da iz Zapisnika proizlazi da se Ministarstvo neće uključiti u izradu 
predmetnog sporazuma, to je stvar projektne dokumentacije. Sporazum neće ugroziti projekt, 
on služi tome da se izjava dekana prof. dr. sc. Zelića učini valjanom, te da se ne mijenja 
projektna dokumentacija, tj. da ostane ista kakva je predana, te da TTF i FKIT budu sigurni što 
je njihovo i kako će se posložiti određene stvari. Prije bilo kakve analize sporazuma potreban je 
mandat Vijeća TTF-a.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Martinii Iri Glogar. 
Izv. prof. dr. sc. Glogar ističe da je sigurna da danas Vijeće nije vidjelo sporazum od FKIT-a jer 
je neprihvatljiv, te nema smisla na njega gubiti vrijeme. Kada se sastavi vrsta teksta koja će ići 
maksimalno u korist TTF-a onda će se o njemu raspravljati. Ako se potpiše suvlasnički odnos, 
pretpostavlja da će on ići u smjeru da je FKIT-ovih 69 m² u prizemlju, a TTF-ovih 69 m² na prvom 
katu. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Ružici Brunšek. 
Doc. dr. sc. Brunšek utvrđuje da je tema današnje sjednice da li će Vijeće danas Upravi fakulteta 
dati mandat za sastavljanje sporazuma ili ne. Ukoliko će ga Vijeće dati, o njemu će se raspravljati 
na izvanrednoj sjednici. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk navodi da je FKIT mijenjao stolariju prošle godine, te da je prema 
konzervatorima i restauratorima i TTF dužan učiniti isto budući da je riječ o jednoj cjelini.  
Dekanica Fakulteta navodi da će se sporazumom definirati i pitanja takvog tipa. 
 
Dekanica Fakulteta zaključuje da je Fakultetsko vijeće suglasno da se pokrene proces vezan 
uz Sporazum o imovinsko-pravnim odnosima na lokaciji Savska 16 s Fakultetom kemijskog 
inženjerstva i tehnologije kako bismo održali opstojnost našeg infrastrukturnog projekta. 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća se prekida na vrijeme od 15 minuta. 
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Prof. dr. sc. Sandra Bischof, vezano uz potpisnu listu, traži Upravu fakulteta da objasni što 
članovi Vijeća potpisuju. 
Dekanica Fakulteta napominje da se potpisana lista odnosi na točku 1. Dnevnog reda, 
realizacija MI-TSRC projekta u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa. Ovo je zaključak kojim 
Upravi fakulteta Vijeće daje mandat da krene u rješavanje prijepora s FKIT-om.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Maji Somogyi Škoc. 
Doc. dr. sc. Somogyi Škoc se javlja u ime sindikalne središnjice TTF-a, te ljubazno moli članove 
Vijeća da sami odluče da li će potpisati ili ne, ali da ne zadržavaju rad Vijeća, a pogotovo da ne 
ugrožavaju ostale djelatnike TTF-a. Nama je u interesu da potpišemo Sporazum budući da 
nemamo novčanih sredstava ukoliko dođe do situacije da ih moramo vratiti. Svi članovi Vijeća 
će biti upoznati sa sadržajem sporazuma prije njegova potpisivanja. 
 
Prof. dr. sc. Edita Vujasinović moli da uđe u Zapisnik da opet nije dobila riječ. 
 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof napominje da se razgovor vodio o građevinskim radovima, odnosno 
gdje su oni zapeli, te moli da se članovima Vijeća odgovori da li projekt ide dalje, budući da 
realizacija projekta uključuje sve projektne aktivnosti, a ne samo građevinske i tko će potpisivati 
dokumentaciju za vrijeme odsustva Dekanice. 
Dekanica Fakulteta navodi da projekt ide dalje, te da će se s prof. dr. sc. Bischof održati 
sastanak koji nije tema ovog Vijeća. 
Gospodin Krmek zahvaljuje svim članovima Vijeća na raspravi te im želi uspješan nastavak 
sjednice Vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta izjavljuje da je od ukupno 71 člana prisutno 42 člana Fakultetskog vijeća, te 
da postoji kvorum. 
 
 

Ad 2 
 

Donošenje Izvedbenog plana nastave – povjere nastave na Sveučilištu u Zagrebu tekstilno-
tehnološkom fakultetu za ak. god. 2019./2020. 

 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Antoneti Tomljenović. 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da na prošloj sjednici Vijeća nije usvojena točka povjera 
nastave, te da će se o navedenoj temi raspraviti danas. Pokušalo se unijeti sve prijedloge u 
materijale, te ih je većina i prihvaćena. Povjera nastave je nužna za provođenje upisa studenata 
u rujnu 2019. godine, kako bi se znalo prvenstveno tko su nositelji pojedinih predmeta.  
Prof. dr. sc. Tomljenović navodi da smo imali veliki broj prijava na naše studijske programe, 
studij TTI – dan prije preliminarnih rezultata je imao 80 i više kandidata. Što s tiče Tekstilnog i 
modnog dizajna imali smo veliki broj prijava, onih koji su se prijavili na posebne provjere bilo je 
70-ak, dok je razredbeni postupak zadovoljilo njih 45, a oni koji su po položenoj maturi dobili 
pravo upisa je 33. Što se tiče Industrijskog dizajna prijava je bilo 10-ak, za posebne provjere se 
prijavilo 8, od toga su 2 kandidata stekla pravo upisa. Što se tiče stručnog studija u Varaždinu 
imali smo 15-ak kandidata, samo 2 su zadovoljili i mogu se upisati. Na Dizajn obuće smo mali 
3-4 pristupnika, no nitko se nije prijavio na postupak posebnih provjera. 
Povjera nastave je pripremljena na najbolji mogući način na koji je to bilo moguće provesti 
budući da ne znamo stvaran broj upisanih studenata. Grupe nisu formirane, već je u većini 
slučajeva definirano postotno opterećenje. Ukoliko je u postocima došlo do pogreške, one će 
biti ispravljene. Ono što nije uvršteno će biti uvršteno u rujnu 2019. god. kroz izmjene i dopune 
povjere nastave po svim provedenim razgovorima i sukladno utvrđenom broju upisanih 
studenata. 
 
Dekanica Fakulteta otvara raspravu i daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk iznosi prijedlog da se mogućnost izvođenja nastave na stranom jeziku 
izdvoji, te da se u posebnoj tablici navedu kolegiji koji će se izvoditi. Prošle godine je bio problem 
da li se pojedini predmet može izvoditi u oba semestra, stoga moli da se pojedini kolegiji izdvoje 
iz povjere nastave kako bi se isto omogućilo. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Ivani Schwarz. 
Doc. dr. sc. Schwarz napominje da je na jednoj od prvih sjednica Vijeća dala informaciju, 
provjerenu od strane Sveučilišta da se kolegij može izvoditi u oba semestra. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Antoneti Tomljenović. 
Prof. dr. sc. Tomljenović navodi da se razmatralo i o prijedlogu koji je dala izv. prof. dr. sc. 
Tarbuk. Budući da je taj stupac uveden prije nekoliko godina, odlučeno je da isti ostane. S 
obzirom da se određeni kolegiji vode i na engleskom, izvršeno je usklađivanje s najnovijim 
popisom. Povjera nastave uključuje primarno onu koja će se izvoditi na hrvatskom jeziku, pa je 
prikazana na ovaj način ali ona ne isključuje mogućnost da dolazni studenti odaberu kolegij i u 
suprotnom semestru ukoliko je predviđeno da će se isti u njemu održavati. Tada se to naknadno 
uvrštava u opterećenje pojedinih nastavnika. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović. 
Prof. dr. sc. Vujasinović smatra da se isto mora izdvojiti, budući da je jedna od onih koji nastavu 
redovito izvode na engleskom jeziku, a pojavili su se problemi sa studentima koji su došli preko 
razmjene, te koji se upisuju u drugi semestar pod studentima koji nastavu slušaju na hrvatskom 
jeziku. Ako netko drži nastavu jednom na hrvatskom, a jednom na engleskom jeziku on 
dvostruko drži nastavu, a ne kako se studenti pišu pod jedno jer ISVU daje jednostruko 
opterećenje.  
Prof. dr. sc. Vujasinović ističe da jedinstveni princip nije uzet za sve nastavnike u povjeri 
nastave. Dio zahtjeva je uvažen, a dio ne s obrazloženjem da nije u postupku. Predstojnica 
zavoda je 4.6. 2019. godine predala zamolbu za zapošljavanje asistenata na radno mjesto koje 
se ispraznilo davanjem otkaza asistentice koja je to inzistirala. Budući da nismo željeli 
prejudicirati rezultate natječaja u povjeri su napisali novi asistent koji im je izbrisan uz 
obrazloženje da nije u postupku. 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da je uzet isti princip za sve nastavnike. Zamolba se 
razmatra, te će se s nositeljima kolegija to raspraviti a u rujnu, što će se kroz izmjene i dopune 
uvrstiti u povjeru nastave.  
 
Dekanica Fakulteta dodaje da je povjera nastave podložna dolaznim izmjenama u rujnu. Prema 
planu se povjera nastave trebala usvoji u svibnju 2019. godine. Nastava počinje 30. rujna 2019. 
godine. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk postavlja upit da li se pokretanje postupka računa od trenutka kada je 
suglasnost upućena na Sveučilište. 
Dekanica napominje da je kod izbora u zvanja postupak pokrenut kada dobijemo suglasnost. 
Nekada suglasnost dobijemo za mjesec dana, a nekada za 2-3 mjeseca. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof.  dr. sc. Katarini Nini Simončič. 
Izv. prof.  dr. sc. Simončič postavlja upit da li svi imaju naslovno zvanje, odnosno kako se u tom 
slučaju može uzeti kao osoba vanjski suradnik. 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da je isto navedeno u našem Statutu, čl.44, st. 3 – „u nastavi 
sukladno zakonu i statutu sveučilišta mogu sudjelovati i druge osobe koje temeljem svog 
znanstvenog, umjetničkog i stručnog rada te dostignuća mogu doprinijeti kvaliteti obrazovnog 
procesa ili  znanstveno-umjetničkog i stručnog rada na fakultetu. Ovim osobama može se 
povjeriti najviše do 1/3 nastavnog predmeta uz uvjet da osnovni dio nastavnog predmeta izvode 
osobe izabrane u znanstveno-nastavna ili umjetničko-nastavna zvanja.“  
Takvih primjera imamo na stručnom studiju. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović 
Prof. dr. sc. Vujasinović postavlja upit da li pored takve osobe mora stajati 33% jer to nigdje ne 
stoji tako. 
Prof. dr. sc. Tomljenović odgovara da to ovisi o nastavnom opterećenju i broju studenata. Ako 
se radi o vježbama moći će se napisati točan postotak koji će se moći preračunati. Za osobe na 
koje se članak Statuta odnosi će se pisati točan postotak.   
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Dekanica Fakulteta daje riječ doc. dr. sc. Željku Kneziću.  
Doc. dr. sc. Knezić postavlja upit da li uvaženi stručnjaci iz prakse mogu držati vježbe odnosno 
dali postoji prepreka da drže i nastavu. 
Prof. dr. sc. Tomljenović odgovara da mogu sudjelovati u izvođenju nastave do 30%, s tim da 
sve ostalo izvodi nastavnik u izabrano znanstveno-nastavno zvanje. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Pušić moli da se Vijeću kaže koliko je takvih stručnjaka iz prakse, te smatra da bi 
se trebalo staviti 1/3. 
Prof. dr. sc. Tomljenović se slaže da bi trebalo pisati 1/3, sada nije pisano tako jer su stavljeni 
postoci, dakle opterećenja uz imena pojedinih nastavnika. U tekućoj povjeri nastave to nije bilo 
jednoznačno zapisano. Što se tiče broja stručnjaka iz prakse, riječ je o 3 ili 4 stručnjaka. 
 
 

Ad 2.1. 
 

Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomske sveučilišne studije Tekstilna 
tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 2019./2020. 

 
Fakultetsko vijeće glasovanjem: 30 „za“, 3 „protiv“ i 0 „suzdržanih“ donosi 
 
  

ODLUKU 

I 

Donosi se izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomske sveučilišne studije 

Tekstilna tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 2019./2020. 

II 

Izvedbeni plan nastave iz točke I. ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čine njen sastavni 

dio. 

III 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 

Ad 2.2. 
 

 Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomski stručni studij Tekstilna, odjevna i 
obućarska tehnologija za akademsku godinu 2019./2020. 

 
Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za diplomske sveučilišne studije Tekstilna 

tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 2019./2020. 
 

 
Fakultetsko vijeće glasovanjem: 38 „za“, 3 „protiv“ i 1 „suzdržanih“ donosi 
 

 
ODLUKU 

I 

Donosi se izvedbeni plan nastave - povjera nastave za diplomske sveučilišne studije Tekstilna 

tehnologija i inženjerstvo te Tekstilni i modni dizajn za akademsku godinu 2019./2020. 
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II 

Izvedbeni plan nastave iz točke I. ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čine njen sastavni 

dio. 

III 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

Ad 2.3. 

Izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomski stručni studij Tekstilna, 
odjevna i obućarska tehnologija za akademsku godinu 2019./2020. 

 
Fakultetsko vijeće glasovanjem: 37 „za“, 1 „protiv“ i 0 „suzdržanih“ donosi 
 
 

ODLUKU 

I 

Donosi se izvedbeni plan nastave - povjera nastave za preddiplomski stručni studij Tekstilna, 

odjevna i obućarska tehnologija za akademsku godinu 2019./2020.  

 

II 

Izvedbeni plan nastave iz točke I. ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čine njen sastavni 

dio. 

III 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
Ad 3 

 
Razno 

 
Dekanica Fakulteta napominje da je isplata dodataka na plaću za gđu. Vlastu Horvat i gđu. 
Ljiljanu Venier zbog povećanog opsega posla koji su obavljale tijekom svibnja i lipnja izvršena 
prošli tjedan, iako je 3. ili 4.lipnja o istome Dekanica komunicirala sa financijskom službom. 
Dekanica Fakulteta podsjeća da će se sljedeća sjednica fakultetskog vijeća održati 26. rujna 
2019. godine. 
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća je završena u 12 sati i 40 minuta. 
 
 
 
         Zapisnik sastavila:                                                                                  Dekanica: 
                                                   
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                                Prof. dr. sc. Gordana Pavlović, v.r. 


